
 

Univerzitet u Beogradu, Centar za razvoj karijere i savetovanje studenata realizuje program 
„Iskustva uspešnih“ u saradnji sa diplomiranim i nekadašnjim studentima Univerziteta u 
Beogradu, danas uspešnim mladim profesionalcima, koji kroz razgovor sa kolegama studentima 
prenose svoja profesionalna iskustva, savetuju i pružaju smernice o mogućnostima za razvoj 
karijere.  

Pogledajte ko su dosadašnji učesnici programa i kako su izgledali njihovi susreti sa studentima u 
okviru programa - Iskustva uspešnih 2012/13.  

                                                                                                  

 

 

 

 

                                                   

 

CENTAR ZA RAZVOJ KARIJERE I SAVETOVANJE 
STUDENATA UNIVERZITETA U BEOGRADU  



Filološki fakultet Univerziteta u Beogradu, 
5. oktobar 2012.godine 

 
Ivana Jelisavčić, «Serbian Lead Google Linguist», alumnista Filološkog 
fakulteta, odseka za italijanski jezik i književnost, upoznala je studente sa 
najrazličitijim poslovima kojima se bavila na početku karijere i zanimljivim 
obrtom u njenom profesionalnom životu kada je dobila ponudu za posao u 
Google-u. 

 

„Nije strašno ako ne znate čime ćete se 
baviti kada odrastete – nisam ni ja znala, 
ne znam još uvek, uvek istražujem nova 
zanimanja i nove izazove“  
 
 

Tokom panela, Ivana je iz svog ugla predstavila prednosti studiranja na Filološkom 
fakultetu, ukazala je na značaj i potrebu za neformalnim vidovima obrazovanja, radom i 
unapređenjem veštinama koje su vrlo bitne prilikom obavljanja bilo kog posla.Potrudila 
se da na svom ličnom primeru predstavi prednosti free lancing-a i to kao mogućnost da 
svoj posao obavljaš sa bilo kog mesta, u bilo koje doba dana ili noći i mogućnost da sami 
organizujemo svoje vreme i obaveze. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Studenti i mladi diplomci imali su priliku da postavljaju i dodatna pitanja. U završnom 
delu panela, studenti su dobili odgovore na pitanja: kako da dođu do outsource-ovanih 
agencija koje se bave prevođenjem i lokalizacijom, da li je u našoj zemlji prepoznato 
učenje preko onlajn servisa, kako je izgledao razgovor za posao u Google-u, kako izgleda 
radni dan u Google-u. 
 
Pogledajte više detalja na Ivaninom LinkedIn profilu. 
 

 
 
 
 
 

Ivana je poručila da ukoliko bilo ko želi da se bavi prevođenjem i 
profesijom lingviste presudno može biti umrežavanje. "... bitno je 
da svoju ponudu i rezultate prethodnog rada objavljujete , da 
pričate o tome što radite, kako bi vam što više ljudi pružili 
podršku i pomoć...". 



Fakultet organizacionih nauka Univerziteta u Beogradu, 
21.mart 2013.godine 

 
Janko Milunović, bivši student Fakulteta organizacionih nauka, stipendista 
Fondacije Karađorđević i kompanije Vip Mobile, koji je svoje Master studije 
završio na Hellenic American Univerzitetu u Atini kao i EDHEC Business 
School u Francuskoj.  

                                                                                                                               
 

„Karijera se ne traži, ona se 
stvara.“ 

                                                           

 
 

Janko ima bogato internacionalno iskustvo u oblasti inovativnog i strategijskog 
menadzmenta, razvoja poslovanja i preduzetništva koje je stekao radeći pre svega za 
Sony ali i na sopstvenim poslovnim projektima. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Studente koji su prisustvovali događaju je naročito zanimalo na koji način mogu da 
pokrenu sopstveni biznis, koje su prednosti i mane preduzetništva, kako izgleda put od 
ideje do njene realizacije i koji resursi stoje na raspolaganju za start-ap kompanije. 
Pored mnoštva korisnih saveta i informacija koje su mogle da se čuju, razgovor sa 
Jankom je imao i snažnu motivacionu komponentu. Njegova profesionalna iskustva i 
dileme, uspesi, neuspesi i način na koji ih je prevazilazio delovali su naročito 
inspirativno. Neke od poruka koje je današnji gost preneo jesu značaj koje vannastave 
aktivnosti tokom studija imaju za buduće radno iskustvo, važnost umrežavanja i 
održavanja kontakata sa kolegama i naravno, posvećenost, upornost i neodustajanje od 
postavljenih ciljeva.  
 
 
Pogledajte više detalja na Jankovom LinkedIn profilu. 

 
 
 
 

Janko danas radi kao Lead Business Development menadzer u start-
up kompaniji „Brainstorm“ koja je nedavno ušla u Top 10 start-up 
kompanija na Balkanu.  



Mašinski fakultet Univerziteta u Beogradu, 
16.april 2013.godine 
 
Nikola Lukić, dipl. inž. mašinstva, diplomirao je na smeru Automatsko 
upravljanje. Svoju karijeru počeo je kao projektant u jednoj domaćoj 
kompaniji, nakon čega je radio na većem broju menadzerskih pozicija u 
zemlji i inostranstvu. 

 
 
"Ne prestajte da radite na sebi, jer se svako 
znanje kad tad isplati i da je važno nikada ne 
odustajati, jer je karijera kao i život pun 
uspona i padova". 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Studente je najviše zanimalo da saznaju iz prve ruke kako funkcionišu multinacionalne 
kompanije i koje su to beneficije koje rad u takvoj kompaniji pruža. Takođe, studenti su 
imali priliku da čuju praktične savete kako da ostvare svoje ciljeve i kako da se pripreme 
za turbulentan put koji karijera svakako nosi sa sobom. Nikola je na zanimljiv način 
podelio sa studentima priču o uspesima i neuspesima koji su ga pratili tokom njegove 
karijere. 
 
 
Potražite više informacija o knjizi Nikole Lukića "Penjanje uz liticu". 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tokom svoje karijere stekao je značajna iskustva i više godina proveo 
na rukovodećim pozicijama u uglednim domaćim i internacionalnim 
kompanijama od kojih je naročito ističe desetogodišnji angažmanu 
jednoj od najvećih multinacionalnih kompanija u automobilskoj 
industriji – Volvo. 



Rektorat Univerziteta u Beogradu, 
23.maj 2013.godine 
 
Miloš Milisavljević, diplomirani inženjer elektrotehnike, idejni tvorac 

uređaja Strawberry tree,  osnivač i direktor kompanije 
Strawberry Energy, još kao dete shvata da ga 
interesuje tehnika i tehnologija, upisuje Srednju 
elektrotehničku školu, a potom Elektrotehnički 
fakultet Univerziteta u Beogradu. Pored redovne škole, 
bio je polaznik Centra za Talente, kao i Istraživačke 
stanice Petnica, gde se bavio naučno-istraživačkim 
radom. U to vreme se zainteresovao za obnovljive 
izvore energije, verujući da će oni biti presudni za 
budućnost civilizacije. 
 

Budite uporni i ne odustajte od svojih ideja koliko god one na početku 
delovale inovativne, izazovne ili teško ostvarive, jer samo ako verujete u 
njih - možete da ih ostvarite. 
 
 

  
 
U razgovoru sa studentima, Miloš je pričao o prednostima korišćenja zelene energije kao 
i sa samim projekom Strawberry Tree i sproveo ih kroz ceo proces njegove realizacije. 
Studentima je bilo najkorisnije da čuju na kakve je sve prepreke tim Strawberry Energy-
a nailazio, i uopšte koliko je teško (ili lako) mladim ljudima da realizuju svoje poslovne 
ideje. 
 
Miloš je posebnu pažnju želeo da skrene na prednosti preduzetništva i zašto i kako se on 
odlučio za taj put, i to već u srednjoj školi, kada je osnovao učeničku kompaniju i postao 
prvak Srbije u omladinskom preduzetništvu. Za kraj poručio je studentima da budu 
uporni i da ne odustaju od svojih ideja koliko god one na početku delovale inovativne, 
izazovne ili teško ostvarive, jer samo ako veruju u njih - mogu da ih ostvare. 
 
Pogledajte više o Miloševom projektu i kompaniji Strawberry energy: http://senergy.rs 
 

 
WWW.RAZVOJKARIJERE.BG.AC.RS 

Interesujući se za preduzetništvo, osniva učeničku 
kompaniju i prijavljuje se na takmičenje na kojem 
pobeđuje i postaje prvak Srbije u omladinskom 
preduzetništvu. Od tada, bez prekida nastavlja da se 
bavi preduzetništvom i razvija kompaniju koja će 
potom prerasti u današnji Strawberry energy. 
Paralelno sa tim, intenzivno radi na promociji 
preduzetništva među mladima, držeći prezentacije i 
seminare po celoj državi. 
 


